
CORPORATE APPLICATION FOR AFRASIA 
PREPAID CARD

Place of Registration
Lieu d'enregistrement

Mobile Home / Domicile

(max. 20 characters)  / (max. 20 caractères)

Phone No
No. de téléphone

Email Address
Adresse e-mail

Mailing Address (if different from above)

Adresse postale (si elle diffère de celle ci-dessus)

Registered Address
Adresse enregistrée

Company Name
Nom de l’entreprise

Date of Registration
Date d'enregistrement

Certificate Number
No. de certificat

Name of Card Holder / Name of person using & managing the card on behalf of company
Nom du titulaire de la carte / Nom de la personne utilisant la carte au nom de la société

MUR

Currency and initial amount
Devise et montant initial

For Bank use Only / Pour utilisation interne

USD EUR

Office / Bureau Fax

The Cardholder acknowledges having read and understood the cardholder agreement regarding the card, the special conditions agreed with the Bank and tariff conditions currently 
applicable. The Cardholder agrees to comply with these terms and conditions. The Cardholder authorizes the Bank to withdraw on the Card associate account, the amount 
corresponding to the operations carried out with the card, including the amount of management fees and commissions. The Cardholder undertakes to inform the Bank of any 
change to his personal data. 

Le titulaire de la carte affirme avoir lu et compris les conditions d'utilisation concernant la carte, les plafonds et les tarifs qui seront appliqués. Le titulaire de la carte accepte ces 
conditions. Le titulaire de la carte  autorise la banque émettrice à débiter le compte associé à la carte du montant correspondant aux opérations effectuées avec  cette carte, incluant 
les frais et commissions. Le titulaire de la carte s'engage à informer la banque émettrice de tout changement dans ses informations personnelles. 

Date & signature preceded by the words "Read & Approved"  /   Date et signature précédées de la phrase "Lu et Approuvé"

Name you would like to appear on card
Nom que vous souhaitez voir apparaître sur la carte

Received On

Application No

CIF No

RM Name

Approved by

Verified by

AfrAsia Account No.
No. de compte AfrAsia

Prepaid Card
Carte Prépayée

With Insurance
Avec Assurance 

Without Insurance
Sans Assurance


